



关于延期举办 2021 华南国际工业博览会的通知

尊敬的参展商、观众及合作伙伴：

鉴于“5·21”广东疫情扩散影响，为了响应及配合疫情防控工作，确保广大展商、观众与合作伙伴的身体健康和生命安全，华南国际工业博览会组委会秉承安全第一的原则，经过多方协调后决定：

原定于 2021 年 6 月 29 日-7 月 1 日在深圳国际会展中心（宝安新馆）举办的华南国际工业博览会（SCIIF 2021）将延期至 2021 年 8 月 4-6 日，于深圳国际会展中心（宝安新馆）举办。因展会延期给您造成的不便，我们深表歉意！我们将密切关注疫情的发展，与相关部门保持紧密沟通，做好各项准备和协调工作。

华南国际工业博览会一直以来的发展离不开您的亲力参与和关心支持。在此，组委会诚挚感谢各方给予我们的充分理解和信任，我们将继续为企业提供更全方位的服务，在疫情过后为展商和观众呈现一场华南地区高品质的工业盛会。

特此通知。

汉诺威米兰展览（上海）有限公司

上海工业商务展览有限公司

2021 年 6 月 8 日





Notice of Postponement of SCIIF 2021

Dear exhibitors, visitors and partners:

Due to the impact of the recent COVID-19 outbreak in Guangdong Province, the organizing committee of South China International Industry Fair decides to postpone the show in order to cooperate with the government's epidemic prevention and control work, as well as to ensure the health and safety of all exhibitors, visitors and partners.

After multilateral coordination by the organizing committee, please be informed that **the South China International Industry Fair (SCIIF 2021), originally scheduled to be held from 29 June to 1 July 2021 at Shenzhen World Exhibition and Convention Center (Bao'an New Hall) will be postponed to 4-6 August 2021.** The show venue remains the same. We sincerely apologize for the inconvenience caused by the postponement of the exhibition. We will pay full attention to the development of the epidemic, keep close contact with relevant departments, and make complete preparations and coordination.

The development of SCIIF has always been inseparable from your participation and support. We sincerely appreciate all the parties for your full understanding and trust. We will continue to do our best and provide all-round service for the enterprises and present a high-quality industrial event in South China for exhibitors and visitors after the epidemic.



Hannover Milano Fairs Shanghai Ltd.

Shanghai Industry & Commerce Exhibition Co., Ltd.



8 June 2021